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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR BRAJDA-DOLAC 
     VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/09-01/5 
URBROJ:  2170/01-09-10-09-1 
Rijeka,  19.05.2009. 
                                    
 
 
 

 
ZAPISNIK 

SA 40. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 
 

40. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 12.05.2009. (utorak) s početkom u 18,00 sati u 
prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Igor Sušić, predsjednik VMO 
• Zoran Kolanović, zamjenik predsjednika VMO 
• Gordana Šopić, članica VMO 
• Vito Dundovich, član VMO 
• Ivan Jurković, član VMO  
• Marina Stamenković, tajnica MO 

 
Ostali nazočni: 

• Darko Stanković, zapovjednik prometne policije 
• Zdenko Pleše, ravnatelj Direkcije za komunalno redarstvo 
• Igor Ausilio, djelatnik   Rijeka prometa 
• Alen Karlović, djelatnik restorana Index   
• Irena Hrvatin, ovlaštena osoba zgrade Blaža Polića 3 A 
• Ruža Milić, ovlaštena osoba Blaža Polića 5 
• Čedomir Borčić, ovlaštena osoba zgrade Blaže Polića 4 
• Željko Cvitkošić, stanar zgrade  Blaža Polića 3 

  
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
- 
Usvajanje zapisnika sa 39. sjednice VMO Brajda-Dolac: 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje zapisnika s 39. sjednice VMO 
2. Prometna situacija u Ulici Blaža Polića  
3. Tekuća komunalna problematika  
4. Razno 
 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 

• Zapisnik s 39. sjednice usvojen je bez primjedbi. 
 

AD 2 
 

• Predsjednik  VMO Brajda-Dolac g. Igor Sušić je otvorio 40. sjednicu i pozdravio  sve 
nazočne i upoznao ih sa problematikom u svezi prometne situacije u Ulici  Blaža  Polića 
te je predložio da se uz pomoć nazočnih  riješi problem nepropisnog parkiranja u 
navedenoj ulici. Upoznao je nazočne koliko je automobila bilo nepropisno parkirano na 
Uskrsni ponedjeljak dana 13.04.2009.god., u subotu 02.05.2009.god. i u nedjelju dana 
03.05.2009. god.  
 
Zapovjednik prometne policije g. Davor Stanković je izvijestio da Prometna policija 
uvijek dolazi na zahtjev građana u svezi nepropisnog parkiranja  te je napomenuo da je to 
javno prometna površina te ako postoji zabrana parkiranja  sve nepropisno parkirane 
automobila bi trebalo kažnjavati a jedino rješenje je da se zabrani ulaz u toj ulici.  
 
G. Igor Ausilio iz Rijeka prometa d.d. je izjavio da Rijeka promet d.d. ne dijeli brojeve ali 
kod poziva  oni otvaraju stupiće  i imaju ispis brojeva te  je napomenuo da Rijeka promet 
d.d. nema ingerenciju nad dostavnim  vozilima.   
 
Ravnatelj Direkcije za komunalno redarstvo g. Zdenko Pleše je predložio da se naprave 
novi brojevi  i da taj spisak dostave MO Brajda-Dolac i da se pogleda tko bi trebao imati 
te brojeve. G.Zdenko Pleše je predložio da Direkcija za komunalno redarstvo održi 
sastanak sa Tržnicom d.d. u svezi postupanja kod puštanja vozila i da se sva dostavna 
vozila kod dostave ne bi trebala zadržavati više od 30 minuta. 
 
Gđa. Irena Hrvatin je izjavila  da su građani koji žive u Ulici Blaža Polića građani drugog 
reda i da je ulica Blaža Polića postala nesigurna za građane te je o tome izvijestila i 
televiziju i postavila je pitanje zbog čega se puštaju drugi automobili koji nisu dostavna 
vozila a da oni koji žive u navedenoj ulici nemaju nikakva prava. 
 
G.Zdenko Pleše je izjavio da se svaki ulazak i izlazak automobila evidentira te da je u 
mjesec i pol  pušteno 10 automobila i da  Komunalno redarstvo ne pušta  osobne 
automobile ali tu dolazi do zloupotrebljavanja od strane građana. 
 
Nakon razgovora oko pilomat stupića i nepropisnog parkiranja g. Zoran Kolanović je iznio 
problem u svezi semafora na raskršću  koji za pješake traje samo 9 sekundi u Ulici 
Pomerio 27 te da bi se taj problem trebao riješiti. 
  
Nazočni stanari su se žalili na buvljak na tržnici i nered koji se stvara oko kontejnera i 
pitali su kada će se riješiti njihov problem te kada će se prodavačima na buvljaku naći 
adekvatan prostor. 
 
Predsjednik VMO Brajda-Dolac je predložio da se sastanak sa ovlaštenim osobama 
zgrada  Ulice Blaže Polića i Brajde u svezi njihovih problema održi dana 27.05.2009.god. 
u prostorijama MO Brajda-Dolac sa predstavnicima Tržnice d.d., sa gđom. Irenom 
Miličević pročelnicom Odjela za komunalnu djelatnost i g.Zdenkom Plešeom ravnateljem 
Direkcije za komunalno redarstvo.   
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AD 3 
• Tajnica je izvijestila  nazočne Vijećnike o pristiglom dopisu  od Rijeka prometa d.d. u 

svezi zahtjeva za postavom stupića u Ulici F.la Guardia 5  u kojem izvješćuju VMO 
Brajda-Dolac da nisu u mogućnosti postaviti iste jer je od Odjela za komunalni sustav za 
postavom stupića na navedenoj lokaciji dopisom od 09.02.2009.god. dobiven negativan 
odgovor dopisom od 13.03.2009. god. koji je dostavljen i VMO Brajda-Dolac.  

 
• Dopis predstavnika suvlasnika zgrade Belik kamik 6 g. Alena Piskića u kojem zahtjeva  

premještanja stupića sa sadašnje pozicije koja je negdje na sredini ulice na početak ulice 
zbog toga što neodgovorni vozači svoje automobile i dalje parkiraju u dijelu od sredine 
ulice gdje je postavljen stupić do njezinog kraja tj. izlaza na Fiorello la Guardia te 
napominje da na kraju ulice postoji znak zabranjeno zaustavljanje i parkiranje što 
vozačima nije dovoljno. U dopisu navodi da tim postupcima nesvjesnih vozača stanari 
kućnog broja 6 su zakinuti u ulazu – izlazu iz njihovog dvorišta. 

 
Zaključak: Vijećnici su se jednoglasno složili da se dopis predstavnika suvlasnika zgrade 
Beli Kamik 6 g. Alena Piskića uputi Rijeka prometu d.d.  

 
 
• Tajnica je izvijestila nazočne Vijećnike  o poslanim dopisima: 

 
1. Dopis Ministarstvu zdravstva i socijalne skrbi, Uprava za sanitarnu inspekciju 
    Služba županijske sanitarne inspekcije 
     
    - Zahtjev Sanitarnoj inspekciji da izvrši inspekciju na tržnici Brajda u Ulici Blaža Polića  
 
2. Dopis Odjelu gradske uprave za komunalni sustav Direkciji zajedničke komunalne              
    djelatnosti 
   
    - Zahtjev za postavljanje dodatne lampe u Ulici Kapucinske stube kod kućnog broja 5   
       (gornja strana Kapucinske crkve) 
    
3. Dopis Tržnici d.d. n/p gđe. Silvane Šubat 
 
    - Zahtjev za ispravljanje stupića između Ulice Blaža Polića i tržnice 
  
4. Dopis Forumu mladih SDP  
 
    - Odgovor VMO Brajda-Dolac u svezi e-maila dana 21.04.2009.god. 
       u svezi zamolbe za duplikat ključa za stupić 

 
 
AD 4 

 
• Tajnica  je izvijestila Vijećnike da  Zaklada za poticanje partnerstva i razvoja civilnog 

društva objavljuje natječaj od 04. svibnja 2009. god.  za građanske inicijative "Naš doprinos 
zajednici" i da je natječaj  otvoren do 04. lipnja 2009. god.  

 
• Predsjednik Vijeća MO Brajda-Dolac  g. Igor Sušić je predložio Vijećnicima da se sa 

ovlaštenim osobama Ulice Blaža Polića i Brajde dana 27.05.2009. god. u prostorijama MO 
Brajda-Dolac održi sastanak sa dnevnim redom : 
 
- Problemi stanara Ulice Blaža Polića i Brajde 
 

  Zaključak: Nazočni Vijećnici su se jednoglasno složili s prijedlogom predsjednika Vijeća. 
                    Tajnica  će  poslati  pozive  ovlaštenim osobama Ulice Blaža Polića i Brajde, i  
                    Tržnici d.d. n/p gđe. dir. Silvane Šubat, pročelnici Odjela za komunalni sustav  

gđi. Ireni Miličević, ravnatelju Odjela za komunalno redarstvo g. Zdenku Plešeu.       
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Sjednica je završila u 20:10 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri  (4) stranice. 
 

Zapisničar- referent za mjesnu 
samoupravu Marina Stamenković          
            

Predsjednik VMO Brajda-Dolac:  
Igor Sušić 

                                                  


